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Abstract (en)
The switch (1) has a sensor (7) with a touch surface sensible to a load pressure, and a blistering dome (9) disposed above a switching zone (13) of
the sensor. A base of the dome is placed on null spaces (14) of the sensor, so that a node (15) of the dome contacts with the switching zone of the
sensor in an active switching position, where the dome is deformed to generate a haptic feedback to a user. A protective cover covers the dome and
a touch surface (3) of the switch, where the dome is made of metallic or plastic material.

Abstract (fr)
L'invention concerne un commutateur électrique à surface tactile (3) comportant un capteur (7) comprenant une surface tactile sensible à une
pression d'appui et comportant un dôme cloquant (9), caractérisé en ce que le dôme cloquant (9) est disposé au-dessus d'une zone de commutation
(13) du capteur (7) et que la base dudit dôme (9) repose sur des zones mortes (14) du capteur (7) de manière que le sommet (15) du dôme
cloquant (9) soit en contact avec la zone de commutation du capteur (7) dans une position active de commutation, la déformation du dôme cloquant
(9) générant un retour haptique à un utilisateur.
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